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DERFOR HØRER DEN 
VESTLIGE POLITISKOLE 
HJEMME I ESBJERG 

Jeg har tidligere kontaktet Justitsminister Søren Pind for at fortælle, at Esbjerg vil 

være det rette sted at placere den vestlige politiskole. Vi har sidenhen undersøgt 

mulighederne sammen med Syd- og Sønderjyllands Politi for konkrete etablerings- 

muligheder, og har fundet den optimale placering.  

Der er rigtig mange gode grunde til at placere Danmarks nye politiskole i Esbjerg, og 

her har vi samlet top syv af en lang liste. For Danmarks femte største by med knap 

75.000 indbyggere har meget at byde på, både hvad angår boligtilbud til studerende, 

attraktivt studiemiljø, storbyliv og en bred vifte af kulturtilbud.

Esbjerg er det oplagte valg, når man ser på, hvilke krav, der stilles til etablering af en 

politiskole, og det som Esbjerg og området har at byde på. Denne folder er en åben 

invitation til at komme på besøg i Esbjerg og ved selvsyn opleve, hvordan en politi-

skole nemt kan etableres her til glæde for Politiets virke og de fremtidige politielever.

Vi har i folderen peget på en beliggenhed på Niels Bohrsvej i bygninger, som i dag 

bruges af Syddansk Universitet, da vi ser forholdene som værende mest optimale. 

Hvis Rigspolitiet har yderligere krav, findes der i Esbjerg Kommune andre bygninger, 

som kunne komme i betragtning og der er også attraktive byggegrunde, hvor en ny 

skole kunne opføres. Alt dette vil vi gerne gå i dialog omkring, så beslutningen om at 

placere den vestlige politiskole i Esbjerg træffes på det bedst mulige grundlag. 

 

Venlig hilsen 

 

Johnny Søtrup  
Borgmester
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